
Protokół Nr 15/15 z posiedzenia 

Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych 

w dniu 29.09.2015 r., godz. 11.00-13.30 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Janusz Piłat, który na podstawie listy 

obecności stwierdził wymagane quorum i otworzył posiedzenie. Lista obecności wraz z listą 

gości uczestniczących w spotkaniu stanowi zał. Nr 1 do protokołu. Spóźnienie zapowiedział 

radny Jan Magda. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Porządek został odczytany i przyjęty w formie j.n., stanowiąc zał. Nr 2 do protokołu. 

 

1.  Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.  Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dniach 9.06.2015 r. oraz  26.08.2015 r.  

4. Podsumowanie odbytej w dniu 9.06.2015 r. wizji lokalnej  w sołectwach oraz 

wypracowanie wniosków. 

5. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

6. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

7. Zakończenie posiedzenia .  

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dniach 9.06.2015 r. oraz  26.08.2015 r.  

 

Z obydwoma protokołami zapoznał się Przewodniczący Komisji. Protokoły zostały 

zatwierdzone bez uwag. 

 

4. Podsumowanie odbytej w dniu 9.06.2015 r. wizji lokalnej  w sołectwach oraz 

wypracowanie wniosków. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Sołtysi: Bożena 

Magda, Piotr Płoński, Jan Radzimski, Komendant Straży Miejskiej Adam Bączek, Kierownik 

ZOŚ Adam Celiński, przedstawiciele Stowarzyszenia Klif. 

 Przewodniczący Komisji zaproponował, aby omówić problemy sołectw zgłoszone 

zgodnie z protokołem z wizji lokalnej. 

 

W pierwszej kolejności zapoznano się z uwagami mieszkańców Sołectwa Wicko-Zalesie. 

Burmistrz w odniesieniu do uwag związanych z ul. Żwirową oraz garbami na drodze, 

wyjaśnił, że trzeba zwrócić się do Zarządu Dróg z wnioskiem o likwidację garbów. Jednakże 

należy mieć na uwadze, że mieszkańcy są podzieleni w tej kwestii. Należy oczywiście liczyć 

się z tym, że Powiat, który nie ma środków będzie chciał, aby gmina wyłożyła pieniądze na 

zlikwidowanie garbów. Co do ul. Żwirowej, to w tym temacie kluczową sprawą jest 

betoniarnia. Póki istnieje firma gmina może tylko łatać dziury, bo nic nie poradzimy na 

nieustanny ruch ciężarówek w tym miejscu.  



Mie szkańcy apelują o wyremontowanie odcinka 100-200 m tej drogi i zrobienie 

chodników, gdyż nie ma możliwości swobodnego przejścia, a w momencie, kiedy przejeżdża 

ciężarówka mieszkańcy uciekają na pobocze i w krzaki, aby uniknąć potrącenia. Poza tym, 

przy skrzyżowaniu ul. Żwirowej i Kolonijnej pękają domy – powiedział Sołtys Wicka Pan 

Płoński. Jeżeli nie można zrobić chodnika, to mieszkańcy apelują o wycięcie krzaków przy tej 

drodze.  

Ad vocem Burmistrz poinformował o wczorajszym spotkaniu w sprawie Kontraktu 

Samorządowego, na którym poinformowano wprost, że nie ma co liczyć na środki na budowę 

dróg dla miasta, gdyż uznano, że Międzyzdroje są bogatą gminą, która może sama sobie 

sfinansować remonty dróg. Jedynym źródłem finansowania remontu ulic w sołectwach są 

lokalne grupy rybackie i środki przeznaczone na obszary wiejskie. Co do wycinki krzaków, 

Burmistrz przypomniał, że wszystko wiąże się z kosztami. Każda usługa, którą zakład 

świadczy gminie musi być opłacona. Z takim wnioskiem trzeba zwrócić się do Kierownika 

ZOŚ. 

Sołtys Lubina Pan Radzimski dodał, że mieszkańcy sami powinni zadbać o krzewy 

wyrastające z ich posesji i je przyciąć. Może trzeba im o tym przypomnieć.  

 

        ---------------przyszedł radny Jan Magda,  

 7 radnych obecnych na posiedzeniu------ 

 

Kierownik ZOŚ Adam Celiński w odpowiedzi na zgłoszone wnioski przypomniał, że 

wszystko zależy od środków w budżecie. Zakład stara się dopieszczać sołectwa i na 

większość zgłoszeń reaguje. Radny Piłat dodał, że w razie jakiegoś zgłoszenia, należy 

skontaktować się z Kierownikiem. Pan Kierownik dodał, że zrobi się ogólny przegląd 

wszystkich drzew w sołectwach przeznaczonych do wycinki i zwróci się z wnioskiem o 

wydanie stosowanego pozwolenia, po którym przystąpi się do pracy. Oczywiście wykona się 

tyle, na ile starczy środków.   

 Na pytanie radnego Janusza Piłata dot. podjętych działań przez Straż Miejską w 

stosunku do betoniarni, Pan Bączek wyjaśnił, że było kilka interwencji, które zakończyły się 

nałożeniem mandatu karnego. Obecnie toczy się postępowanie sądowe. Interwencje były 

najczęściej podejmowane w sprawie o zanieczyszczenie drogi. Jeśli takie sytuacja będą się 

powtarzać Komendant prosi o zgłoszenie. 

 

 

Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący odczytał uwagi mieszkańców Sołectwa Lubin. 

Zastępca Burmistrza poinformowała, że w kwestii lamp na ul. Wodnej, to trzeba wykonać 

cały projekt. Nie można postawić sobie kilku lamp od tak sobie.  

Co do uwagi mieszkańców o postawienie znaku informacyjnego ,,parking” na 

skrzyżowaniu dróg ul. Dobra i Główna oraz zakaz parkowania, radny Piłat wyjaśnił, że każde 

ustawienie znaku wymaga zmiany organizacji ruchu, a co za tym idzie środków finansowych. 

Sołtys Lubina Pan Radzimski zaproponował, aby Straż Miejska udała się w to miejsce i 

może zasugerowała inne rozwiązanie. Komendant SM Adam Bączek zaproponował, aby 

postawić znak informacyjny na terenie Domu Dziecka. Komendant przyjął również do 

wiadomości wniosek o przeprowadzenie kontroli posesji na ul. Dobrej, Wąskiej i Geodezyjnej 

pod kątem wystających gałęzi z prywatnych posesji, wchodzących na chodnik.   

 

Sołectwo Wapnica zgłosiło 3 wnioski dot.  



1) Wykonania oświetlenia na ul. Okrągłej 

2) Remontu drogi ul. Okrągła, 

3) Problemu z podłączeniem kanalizacji ul. Turkusowa 29. 

Wszystkie zagadnienia są związane z zadaniami inwestycyjnymi, a jak wiadomo potrzebne są 

na to środki finansowe.  

 

 Po zapoznaniu się z uwagami i wyjaśnieniami Burmistrza w niektórych tematach, 

ustalono, że część uwag uda się wykonać. Kwestia porządku na posesjach została zgłoszona 

do Straży Miejskiej. Kierownik ZOŚ przyjął do realizacji wnioski dot. podcięcia drzew, 

usunięcia krzaków oraz wycinki drzew. 

 

5. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub 

za pośrednictwem radnego. (nie zgłoszono) 

6. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. (brak) 

7. Zakończenie posiedzenia .  

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Janusz Piłat zamknął posiedzenie Komisji, 

godz. 13.30. 

 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska 


